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Delar av min familj tog mig med till en närbelägen stad på "Israel i fokus" igårkväll. Ständigt

återkommande fråga: Hur kunde det hända?

Till minne av förintelens offer för 67 år sedan.

 

Ett falskt och fördärvat ting är hjärtat framför allt annat.

 

Vem kan förstå det, utbrister profeten Jeremia.

 

 

 

Mitt hjärta kan aldrig

 

upphöra att gråta

 

över denna tilldragelse

 

i vår mörka, svarta historia

 

 

 

Likväl blomstrar antisemitismen

 

återigen också i vårt land

 

inte minst i massmedia

 

När ska vi någonsin

 

lära av historien?
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